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Q Er heeft vorige week een overleg plaatsgevonden met

de fitnessbranche en met minister van Rijn Heeft dit

overleg ertoe geleid dat de fitness eerder dan 1

September open kan

• Er heeft inderdaad een overleg plaatsgevonden met NL

Aktief de brancheorganisatie voor fitnessondernemers

• Dit was een goed gesprek wat ertoe geleid heeft dat we

elkaar beter begrijpen

• NLactief snapt beter voor welke opgave het kabinet staat

en hoe afwegingen daarin gemaakt worden

• Wij hebben meer inzicht gekregen in verschillende

aspecten van de fitnessbranche

• De frustratie dat binnen sporten waaronder fitness

vooralsnog niet mogelijk is delen we

• We hebben nogmaals aangegeven waarom binnensporten

een te hoog risico vormt en we daarom eerdere opening

niet aandurven

• De fitnessbranche geeft aan mogelijk met aanvullende

maatregelen dit risico te kunnen reduceren zodat de

datum van 1 September mogelijk wel naar voren kan

• We hebben hen toezegging gedaan dat we deze extra

maatregelen zullen voorleggen aan het OMT op basis

waarvan het kabinet een besluit neemt

• Waarbij opgemerkt is dat hun afweging gemaakt wordt

binnen een totaal beeld in de Nederlandse context en we

nadrukkelijk varen op hun advies
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• Want de situatie is broos en we willen voorkomen dat het

eerder versoepelen van maatregelen leidt tot nieuwe

besmettingen met het virus
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Q De fitness wordt nu dus als branche nadrukkelijk

benadeeld waarom juist de fitness

• Het is niet alleen de fitnessbranche die moet wachten tot

1 September

• In alle gevallen schatten de experts in dat het risico op

het verspreiding van het virus in deze context hoog is

• Dat is de reden dat het kabinet besloten hebt dat deze

activiteiten vooralsnog niet kunnen plaatsvinden
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Q Welk wetenschappelijk bewijs rondom aerosolen is

er

Er zijn verschillende onderzoeken uitgevoerd rondom

aerosolen bij besmettingen

De uitkomsten van die onderzoeken laten een diffuus

beeld zien

Wei gaan wetenschappers er vanuit dat aerosolen een rol

spelen in besmettingen

Het RIVM voert momenteel een literatuurstudie uit om

beter te kunnen duiden wat er in het algemeen bekend is

over aerosolen

Ik heb het OMT opnieuw om advies gevraagd dat ik

volgende week verwacht

Wellicht biedt dat aanknopingspunt voor een

heroverweging

Deze zal altijd gemaakt moeten wordenbinnen een totaal

beeld in de Nederlandse context en we nadrukkelijk varen

op hun advies

Want de situatie is broos en we willen voorkomen dat het

eerder versoepelen van maatregelen leidt tot nieuwe

besmettingen met het virus
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Q Het protocol fitness is goedgekeurd waarom mogen

ze dan toch niet open

• Het is een misverstand dat een goedgekeurd protocol

ertoe leidt dat een sector of branche open kan

• Allereerst worden protocollen niet door ons noch door het

RIVM goedgekeurd

• Protocollen worden van commentaar advies voorzien

zodat een sector weet welke maatregelen het moet treffen

om te voldoen aan de RIVM hygiene maatregelen en de

1 5 meter afstand en zo kan bijdragen aan het verkleinen

van de verspreiding van het virus

• Daarnaast is niet het protocol leidend in de besluitvorming

van het kabinet dat is het advies van de experts in het

OMT

• De experts maken een afweging in een brede context en

bekijken welke versoepelingen leiden tot een

aanvaardbaar risico voor de volksgezondheid en hoeveel

van deze aanvaardbare risico s gelijktijdig genomen

kunnen worden

• Zij hebben aangegeven dat het risico random binnen

sporten te hoog is om nu al vrij te geven juist omdat er

nog zoveel onduidelijk is over de rol die aerosolen spelen

in de verspreiding van het corona virus
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Q Waarom kunnen de sportscholen in andere landen wel

gewoon open

• Ieder land maakt in de bestrijding van het virus zijn eigen

afwegingen

• Deze afwegingen hangen samen met onder andere de

cultuur in een land maar ook met bijvoorbeeld de IC

capaciteit die er in een land is

• Daarom zien we verschillen in de aanpak tussen landen op

tal van terreinen
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Q Hoe gaat u de fitness financieel ondersteunen nu ze

langer dicht moeten blijven

• Samen met EZK kijk ik naar het tweede steunpakket om

indien eerdere opening niet mogelijk is de fitnessbranche

financieel tegemoet te komen


